

SEVENTY-SEVENTH MEETING

*Held at 610 Fifth Avenue, New York,
on Wednesday, 16 October 1946, at 10.30 a.m.*

*President: Mr. A. GROMYKO (Union of Soviet
Socialist Republics).*

76. Official communiqué

*The following communiqué was issued by the
Security Council after the meeting:*

“The Security Council held a closed meeting today to consider the draft notification from the Secretary-General to the General Assembly on matters relative to the maintenance of international peace and security which are being dealt with by the Security Council, and also matters with which the Security Council has ceased to deal, in accordance with Article 12, paragraph 2, of the Charter. The draft notification, after some discussion, was adopted by the Council.”

The meeting rose at 12 noon.

SOIXANTE-DIX-SEPTIEME SEANCE

*Tenue à 610 Fifth Avenue, New-York,
le mercredi 16 octobre 1946, à 10 h. 30.*

*Président: M. A. GROMYKO (Union des Répu-
bliques socialistes soviétiques).*

76. Communiqué officiel

*Au cours de sa réunion, le Conseil de sécurité
a approuvé le communiqué suivant:*

“Le Conseil de sécurité a tenu aujourd’hui une séance privée, afin d’examiner le projet de déclaration du Secrétaire général à l’Assemblée générale au sujet des affaires relatives au maintien de la paix et de la sécurité internationales dont s’occupe le Conseil de sécurité, et aussi des affaires dont le Conseil de sécurité a cessé de s’occuper, conformément à l’Article 12, paragraphe 2, de la Charte. Après discussion, le projet de déclaration a été adopté par le Conseil.”

La séance est levée à 12 heures.